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Объект исследования – самооценка 

Предмет исследования – конформность и локус контроля студентов с 

различными уровнями самооценки 

Цель исследования – охарактеризовать конформность и локус контроля 

студентов с различными уровнями самооценки 

Основные результаты. Большинство студентов имеют высокие и низкие 

уровни самооценки. Для подавляющего большинства студентов с низким 

уровнем самооценки были установлены высокие показатели конформности, а 

высоким уровням самооценки – низкие средние значения конформности. При 

этом установлено, что в группе студентов с низким уровнем самооценки 

преобладает экстернальный локус контроля над интернальным по всем шкалам. 

А у студентов с высоким уровнем самооценки преобладает интернальный локус 

контроля. Соответственно, существуют особенности конформности и локуса 

контроля студентов при различных уровнях самооценки, а именно: при низком 

уровне самооценки у студентов более выражена конформность и характерен 

внешний локус контроля, при высоком уровне самооценки менее выражена 

конформность и характерен внутренний локус контроля. 
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The attitude to the print advertising students with different cognitive styles: 

resume / Statkevich Maryia; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department 

of Social and Organizational Psychology; scientific adviser G.A. Fofanova 

Object of research: self-esteem 

Subject of research: conformity and locus of control of students with different 

levels of self-esteem 

Purpose of research: to characterize the conformity and locus of control of 

students with different levels of self-esteem 

The results. Most students have high and low levels of self-esteem. For most 

students with a low level of self-esteem, high levels of conformity were established, 

and for high levels of self-esteem - low average values of conformity. At the same time, 

it was found that in the group of students with a low level of self-esteem, the external 

locus of control prevails over the internal one on all scales. And in students with a high 



level of self-esteem, the internal locus of control prevails. Accordingly, there are 

features of conformity and locus of control of students at different levels of self-esteem, 

namely: with a low level of self-esteem, students have more pronounced conformity 

and an external locus of control is characteristic, with a high level of self-esteem, 

conformity is less pronounced and an internal locus of control is characteristic. 
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